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2023-04-26, Protokoll från årsmöte för Sunnersta Egnahemsförening, i Sunnersta församlingshem 
  

SEF-ordföranden Seved Helmersson hälsade besökarna välkomna och presenterade Uppsala 

Akademiförvaltningens (UAF) representant Torbjörn Axelsson. Under UAFs presentation närvarade 

drygt 45 personer. Ca 35 personer deltog på årsmötet efter presentationen. 

 

De inbjudna gästerna från UAF presenterade sig; Torbjörn Axelsson, tidigare 

ordförande/fastighetschef, Andreas De Jong, nuvarande fastighetschef och Curt Malmenstedt som 

ansvarar för jordbruks- och exploateringsfrågor. De berättade att Akademiförvaltningen har 25-30 

anställda (beroende på hur man räknar) och förvaltar donationer och stiftelser med att sammanlagt värde 

av ca 15 miljarder kronor och delar årligen ut ca 275 miljoner kronor. Det område ”Norra Sunnersta” 

som var kvällens huvudämne tillhör Gustavianska stiftelsen. Hösten 2022 gav Uppsala Kommun (UK) 

planbesked för området med planer på 800 lägenheter på området som är ca 27 hektar exklusive området 

”Lilla Sunnersta” som är bebyggt med 230 (student) bostäder. Drygt 7000 vykort med möjligheter att 

framföra synpunkter på det nya tänkta bostadsområdet har delats ut till boende i kringliggande område, 

ca 1000 svar har inkommit. UAFs har en hemsida: www.uaf.se där mer information finns om projektet.  

Tillfälle till frågor gavs; Inger Sjöberg frågade om UAFs inställning till ianspråktagande av 

jordbruksmark för bebyggelse. Gunnar Norén påpekade att lagen föreskriver att sådan mark ej får 

bebyggas om alternativ finns. Akademiförvaltningens representanter hänvisade till UK både på denna 

fråga samt en del andra framförda ifrågasättanden av projektets utformning. Ett medborgarforum har 

hittills hållits, två till är planerade, det första den 20230510 i församlingshemmet, föranmälan krävs för 

deltagande eftersom lokalen inte är godkänd för obegränsat antal besökare. Fikapaus. 

1§.  SEF-ordföranden förklarade årsmötet öppnat. 

2§.  Arne Lagerholm valdes till mötesordförande. 

3§.  Gunnar Westermark valdes till sekreterare för mötet. 

4§.  Till justerare valdes Erik Nordberg och Eva Nyström. 

5§.  Mötet konstaterade att mötet är stadgeenligt utlyst. 

6§.  Den utsända dagordningen godkändes. 

7§.  Höstmötesprotokollet från 2022-11-22 gicks igenom.  

8§.  Höstmötesprotokollet godkändes.  

9§.  Styrelsens verksamhetsberättelse och bokslut för 2022 presenterades av bl.a. ordf Seved Helmersson  

som arbetar med bygg och stadsplanefrågor. Dag Holmberg är vice ordförande och sköter bl.a. 

logistiken med de lokaler vi hyr. Christina Molund är allt i allo och arrangerar dessutom tacksamt fika 

vid medlemsmöten mm, Hemsidan sköts och uppdateras av Erik Åkerlund. Gunnar W. redogjorde för de 

svar SEF fått från de politiska partierna på den skrivelse vi skickat till dem inför valet 2022; flera 

positiva svar att de höll med om att det är orimligt att fastighetsägare ska (fortsatt) föreläggas att skotta 

och halkbekämpa trottoarer, som är kommunal mark, och att kostnaden för ett övertagande av 

kommunen borde utredas. Ändock har UK tecknat ett nytt avtal med entreprenör för ytterligare 3 år från 

hösten 2023 där trottoarerna fortfarande inte ingår. SEF har därför skickat en ny skrivelse till partierna 

(20230322) där vi bland annat frågat hur de ställer sig till att göra en tilläggsbeställning. Trots några 

påstötningar har vi ännu inte fått några svar. Gunnar påpekade att det är mycket arbete med denna 

lobbyverksamhet och att det är nödvändigt med någon mer som är engagerad från SEF om denna 

lobbyverksamhet ska kunna fortsätta. Torgny Rehnberg som gick bort 2021 gjorde en värdefull insats i 

detta arbete tidigare. Inger Sjöberg är fortsatt adjungerad styrelsemedlem för bl. annat stadsplanefrågor. 

Seved informerade att Fredrick Beste lämnat ett förslag till UK att Långvägen ska förses med stopplikt i 

http://www.sunnersta.nu/
http://www.uaf.se/


korsningen med Rosenvägen för att höja trafiksäkerheten. Frågan om strandpromenadens upprustning 

som SEF tidigare förordat är ännu inte genomförd. Gunnar informerade att förhandlingar mellan UK och 

ett antal föreningar som arrenderar mark/strandrätt vid Ekoln pågår och tror därför att frågan kommer att 

behandlas i detta sammanhang. 

Hans Strömbom som varit föreningens kassör 2022 redogjorde för föreningens bokslut och ekonomi. 

Medlemsavgifterna har minskat, hemsidan har kostat lite extra under dess uppstart 2022, men beräknas 

kosta ca 5 tkr 2023. De konsultarvoden som syns i årsbokslutet avser främst SEF-s deklaration. 

Nettoresultatet för 2022 är negativt, men pengar finns på föreningens sparkonto. 

10§. Revisorernas berättelser lästes upp.         

11§. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.  

12§. Val av styrelse; Seved Helmersson (ordförande), Christina Molund (ledamot) och Dag Holmberg 

(vice ordförande) omvaldes på 2 år. Gunnar Westermark (sekreterare) och Erik Åkerlund (ledamot och 

hemsidesansvarig) är redan valda för 2022-2023.                                                                                                                                                                                                                                             

Erik Nordberg som sedan en tid varit adjungerad av styrelsen invaldes som ny ledamot och kassör, 

genom nyval till styrelsen för ett år.                                                                      

Carina Nordberg, har genom fyllnadsval av styrelsen till suppleant 23-02-06, invalts i styrelsen som 

ledamot genom nyval på 1 år. 

§13 Fredrick Beste omvaldes till styrelsesuppleant för 1 år. 

Lars-Gunnar Eriksson valdes till ny styrelsesuppleant för 1 år. 

Inger Sjöberg, adjungerad till SEF-styrelsen av årsmötet även för år 2023. 

Hans Strömbom som avgår ur styrelsen adjungerades av årsmötet för att föra över kassörskapet 2023. 

§14 Anders Skeppstedt och Erik Näslund omvaldes till revisorer och Göran Friman omvaldes till 

revisorssuppleant. 

§15 Susanne Påhlman Skeppstedt och Therese Wandebäck omvaldes till valberedning och                                                                        

Eva Nyström valdes till suppleant i valberedningen (nyval). 

16§. En motion från Christina Lindahl innebar en fråga huruvida SEF kan påverka Uppsala kommun att 

förelägga fastighetsägare att klippa växtlighet som växer ut över gatan. SEF har inget direkt samarbete 

med UK i denna fråga, men det beslutades att frågan vad vi kan göra ska tas upp på nästa styrelsemöte. 

Christina frågade också om någon visste något om de frisbee-banor som verkar planeras i 

Gottsundagipen. Verksamhetens lämplighet ifrågasattes då området används till mycket annan 

verksamhet som kan störas, inte minst hundar. Ingen i salen hade hört talas om detta, men styrelsen ska 

undersöka vad som är på gång. 

§17 Övriga frågor; Gunnar Norén föreslog att SEF ska återgå till att skicka med inbetalningskort med 

kallelsen till årsmötet – för att få fler att betala medlemsavgiften. ”Sunnersta forum” (en Facebook-sida 

som inte är direkt kopplad till SEF) erbjöd sig att sätta in en blänkare om medlemsavgiften. Gunnar 

informerade lite om Villaägarnas arbete, villkor för föreningsmedlemskap (att alla medlemmar då måste 

vara medlemmar i Villaägarna) samt om deras förestående kongress 26-28 maj. Mötesordf. Arne 

Lagerholm framförde ett stort tack till SEFs konstgrupp, som drivit projektet Ekhjärtat. 

SEF-ordf. avtackade Hans Strömbom och Agneta Setterwall, som avgick ur styrelsen, med blommor.  

16§.  Mötet avslutades. 

 

………………………………………      ………………………………………… 

Arne Lagerholm mötesordförande  Gunnar Westermark sekreterare 

................................................................. 

Seved Helmersson SEF-ordförande 

Justeras 

………………………………………  ……………………………………… 

Erik Nordberg   Eva Nyström 


